
 

Załącznik nr 1 

        do Protokołu Nr II/2024 

        z sesji Rady Miejskiej  

        w dniu 22.05.2024 r. 

 

Treść wypowiedzi osób zabierających głos we wszystkich punktach porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert. Hymn miasta Środa Wielkopolska. 

[niesłyszalne]. Punkt pierwszy. Otwieram II sesję Rady Miejskiej w Środzie Wielkopolskiej. 

Witam wszystkich obecnych, oraz wszystkich, którzy oglądają zdalnie, czy to z gminy, czy 

spoza gminy, bo przypomnę, zgodnie z przepisami RODO, że nasze obrady są nagrywane i 

jednocześnie transmitowane na żywo. Szanowni Państwo, dzisiaj druga sesja Rady Miejskiej 

w Środzie Wielkopolskiej mamy porządek obrad poszerzony o złożenie ślubowania przez 

nowych radnych. W związku z tym za chwileczkę przeprowadzimy to ślubowanie. Niestety 

mam drobne problemy techniczne, ale zaraz sobie z nimi poradzę. Punkt drugi. Tak jak 

mówiłem na początek będzie złożone ślubowanie. Poproszę zastępcę przewodniczącego 

Miejskiej Komisji Wyborczej w Środzie Wielkopolskiej panią Małgorzatę Kaczmarek o 

wręczenie zaświadczeń stwierdzających wybór na radnego. Poproszę nowych radnych o 

podejście po to zaświadczenie pani Agnieszka Ożga, pan Łukasz Korcz, (proszę wyciszyć 

telefony) i pan Marek Wieland. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, przystąpimy teraz do 

ceremonii złożenia ślubowania przez nowych radnych. Ja odczytam rotę ślubowania, po czym 

odczytam kolejne z imienia i nazwiska radnych, a następnie każdego z Państwa proszę o 

powstanie i potwierdzenie woli złożenia ślubowania słowem 'ślubuję'. Informuję, że po słowie 

'ślubuję' każdy z radnych może dodatkowo wypowiedzieć formułę 'tak mi dopomóż Bóg'. 

Poproszę wszystkich o powstanie. 'Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej 

ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na 

względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców'. Pani Agnieszka Ożga 

Radna Agnieszka Ożga Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert pan Łukasz Korcz. 

Radny Łukasz Korcz Ślubuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Pan Marek Wieland. 

Radny Marek Wieland Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg i wszyscy święci [niesłyszalne] 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję, gratuluję. (Wyjaśnienia pani 

mecenas) To jeszcze raz. Wierny Konstytucji i Prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 

uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 

dobro mojej gminy i jej mieszkańców. Marek Wieland. 

Radny Marek Wieland Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję. Teraz myślę, że już nie ma 

żadnych wątpliwości. Gratuluję nowym radnym (oklaski). Tym samym składając ślubowanie 

państwo radni objęli mandat, a Rada liczy już ustawowe 21 posłów. I szanowni Państwo, 

przechodzimy dalej. Punkt trzeci, stwierdzenie kworum. Od tej kadencji będziemy 

wprowadzać nową funkcjonalność, tak żeby ułatwić obsłudze, przeprowadzenie 

organizacyjnie i technicznie sesji. W związku z tym Proszę o potwierdzenie kworum, za 

chwilkę wyświetli się Państwu na tabletach odpowiednia informacja i proszę ją zatwierdzić. 

Jest ikonka kworum, proszę zatwierdzić, że jesteście Państwo obecni.  

Radny Artur Forycki Panie Przewodniczący, część z nas już potwierdziła, nadal nie 

widniejemy na monitorze. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Może po chwilce dopiero system zaciągnie 

te informacje, bo zauważyłem, że moje potwierdzenie momentalnie się pojawiło. 
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Radny Artur Forycki A czy nasze, Panie Przewodniczący, też się pojawiło momentalnie i 

potwierdziliśmy od razu, nim Pan Przewodniczący... 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Tak, tak, tylko mówię na ekranie. 11 

mamy, więc od biedy byśmy mogli przeprowadzić, ale później będzie problem z 

głosowaniami, bo tylko ci zatwierdzeni będą mogli korzystać z systemu i głosować. Mamy. 

Radny Jacek Januszkiewicz potwierdził, mamy. Krzysztof Niemczal nieobecny, nieobecny, 

Daniel Rydian potwierdził. Jest pojawiło się na zielono. OK, też i Sylwester Stachowiak. W 

takim razie coś mamy chyba. 

Radny Adam Wójkiewicz Taka rączka w górę. Musicie to potwierdzić. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert O teraz dopiero wskoczyło. OK, czyli 

mamy dwudziestu obecnych, tak więc rada jest władna podejmować prawomocne decyzje. 

Punkt czwarty. Przechodzimy teraz do kolejnego punktu porządku obrad. Mianowicie, 

przyjęcie porządku obrad, do tego porządku proponuje się wprowadzić, momencik, uchwały 

od numeru dwanaście do szesnaście, czy są jakieś inne wnioski do tego porządku obrad? Nie 

widzę, w związku z tym, w związku z tym proponuję porządek obrad zatwierdzić, kto z pań i 

panów radnych jest za? Dziękuję, kto sprzeciw? Nie widzę. Kto się wstrzymał? Nie widzę. 

Radna Agnieszka Ożga (za), dziękuję. Porządek obraz został zatwierdzony jednogłośnie. 

Punkt piąty. Przejdźmy teraz do protokołu numer jeden z poprzedniej sesji. Czy są jakieś 

pytania może do tego protokołu? Nie widzę, zatem proponuję ten protokół przyjąć. Kto z pani 

panów radnych jest za? Dziękuję, kto jest przeciw? Nie widzę, kto się wstrzymał? Nie widzę, 

protokół został, protokół został przyjęty jednogłośnie. Przechodzimy teraz do punktu szóstego 

informacje przewodniczącego rady. W dniu 26 kwietnia bieżącego roku wpłynęło 

rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność paragrafu trzeciego uchwały numer 73 

przez 931 przez 2024 Rady Miejskiej w Środzie Wielkopolskiej z dnia 28 marca 2024 roku w 

sprawie uchwalenia gminnego programu przeciwdziałania pomocy, przemocy domowej oraz 

ochrony ofiar przemocy domowej na lata 2024-2030 w zakresie wyrazów i podlega 

ogłoszeniu w dzienniku urzędowym województwa wielkopolskiego. W dniu 8 maja bieżącego 

roku wpłynęła uchwała zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego Sejmik Średzki w 

Środzie Wielkopolskiej z dnia 25 kwietnia 2024 roku w sprawie zmiany statutu Związku. W 

dniu 8 maja bieżącego roku wpłynęła prośba pani J.S.M. z Warszawy dotycząca wzięcia 

udziału przez jednostki ochotniczych straży pożarnych w akcji mającej na celu pozyskanie 

środków na cele statutowe jednostek z prośbą o przekazanie informacji jednostkom na terenie 

gminy. W dniu 8 maja bieżącego roku wpłynęło pismo Wojewody Wielkopolskiego 

dotyczące obowiązku złożenia pierwszych oświadczeń majątkowych w terminie 30 dni od 

dnia złożenia ślubowania przez radnych, wójtów, burmistrzów, przewodniczących rad. W 

dniu 13 maja bieżącego roku wpłynęła Skarga Wojewody Wielkopolskiego na uchwałę numer 

54 przez 714 przez 2022 Rady Miejskiej w Środzie Wielkopolskiej z dnia 29 września 2022 

roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w Środzie Wielkopolskiej przy ulicy Strzeleckiej etap trzeci, przedmiotowa 

skarga została przekazana do burmistrza miasta celem ustosunkowania się do jej treści. W 

dniu 21 maja bieżącego roku wpłynęła skarga pana K.F. Do Rady Miejskiej na burmistrza 

miasta dotycząca podejrzenia naruszenia artykułu 287 kodeksu karnego to jest oszustwa 

komputerowego zarzucając gromadzenie, udostępnianie informacji bez odpowiednich 

upoważnień, wprowadzając nowe zapisy danych informatycznych, dotyczy to zbiorów 

danych przestrzennych. Wystąpię z prośbą o ustosunkowanie się do treści przedmiotowej 

skargi. W dniu wczorajszym wpłynęło pismo burmistrza miasta z zapytaniem kto z Państwa 

radnych byłby zainteresowany pracą w społecznej komisji mieszkaniowej działającej w 

bezpośredniej współpracy z Referatem Spraw Mieszkaniowych. Proszę radnych o 

przemyślenie. Starostwo Powiatowe w Środzie Wielkopolskiej przesłało program wizyty 

przedstawicieli miast partnerskich Prostejow z Czech oraz Hoyerswerda z Niemiec w terminie 
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24 - 26 maja 2024 roku. W dniu dzisiejszym wpłynęło pismo prezesa Zarządu Stowarzyszenia 

Manko Międzynarodowy Instytut Rozwoju Społecznego dotyczące 71 numeru 

ogólnopolskiego magazynu Głos Seniora, ogólnopolskiej karty seniora oraz organizowanych 

w dniu 6 września bieżącego roku 11 międzynarodowych senioraliach w Krakowie. Pismo 

zostanie przekazane zainteresowanym osobom. Przypominam państwu radnym o obowiązku 

złożenia oświadczeń majątkowych dwóch dwóch egzemplarzach w terminie 30 dni od daty 

ślubowania, wzór oświadczenia majątkowego otrzymaliście państwo już wcześniej na adresy 

e-mail. Przypominam również o uroczystej sesji ad valorem, która odbędzie się w najbliższy 

piątek w Muzeum Ziemi Średzkiej Dwór w Koszutach, na którą serdecznie zapraszam. 

Przechodzimy teraz do punktu siódmego rozpatrzenie projektów uchwał. Uchwała o numerze 

roboczym jeden zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Środa 

Wielkopolska na rok dwa tysiące dwudziesty czwarty wraz z autopoprawką. Czy tutaj 

państwo radni jakieś pytania, uwagi? Nie widzę, zatem przechodzimy do procedury.... jest, 

radny Mateusz Czaplicki. 

Radny Mateusz Czaplicki Wysoka Rado, panie przewodniczący, ja będę miał dwa pytania. 

Pierwsze pytanie dotyczy zapisu z rozdziału 801 oświata i wychowanie tutaj mamy korektę 

planu o 45 tysięcy złotych. W uzasadnieniu pojawia się informacja następująca, korekta 

planu, dofinansowanie dotyczy zadania majątkowego, plan w paragrafie 62 80. Ja w uchwale 

nie dostrzegłem odniesienia do tego paragrafu, więc prosiłbym o wyjaśnienie, czego 

dokładnie dotyczy ta korekta, gdzie te środki zostały przesunięte. A drugie moje pytanie 

dotyczy uzupełnienia rezerwy, bo też tutaj w uzasadnieniu, opis, uzasadnienie jest bardzo 

lakoniczne. Ja bym prosił o kilka słów więcej wyjaśnienia, z czego wynika uzupełnienie tej 

rezerwy. Dziękuję uprzejmie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję bardzo, oddaję głos panu 

skarbnikowi. 

Skarbnik Miasta Adrian Nowak W temacie rezerwy to mogę od razu powiedzieć, rezerwa 

ogólna została rozdysponowana zarządzeniem burmistrza, mieliśmy do zapłaty, podatek VAT 

wynikający z deklaracji i na to te środki były przeznaczone i teraz jakby uzupełniamy, że 

jakby wystąpił jakiś przypadek, kiedy na szybko potrzebne są pieniądze, żeby nie czekać na 

radę, żeby można było z tego skorzystać, a odnośnie tego przesunięcia 45 tysięcy, to za 

momencik muszę poszukać w materiałach, także zaraz odpowiem, dobrze? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję, to myślę, że w międzyczasie 

oddam głos Pani Małgorzacie Wiśniewskiej-Zabłockiej. Bardzo proszę. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka W związku z też zmianami w gospodarce 

mieszkaniowej chciałabym dopytać, co się zadziało, bo jest dostosowanie planu do 

zakładanego wykonania na paragrafie 07070 wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia praw 

własności oraz praw użytkowania wieczystego nieruchomości. Tam jest minus 236 tysięcy 

złotych ponad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję bardzo. Nie wiem, czy pan 

skarbnik, czy pan burmistrz? Pan burmistrz Piotr Mieloch. 

Burmistrz Miasta Piotr Mieloch Panie przewodniczący, panie i panowie radni, szanowni 

państwo, no tak jak jest tutaj wskazane, no nic się nie zadziało, natomiast te 236 tysięcy to 

jest jakby zmniejszenie planu z tytułu odpłatnego nabycia praw własności oraz praw 

użytkowania. Myślę, że tutaj ten temat może rozszerzyć pani naczelnik Wioletta Szczesna, bo 

ona tutaj ten temat z tego co pamiętam pilotowała, więc jeśli mogę prosić o odpowiedź, to 

bardzo proszę, bo chyba o to tutaj chodzi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Przestrzennej, Wioleta Szczesna. 

Wioletta Szczesna - Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Panie 

Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Panie Burmistrz, Wysoka Rado. Otrzymaliśmy środki z 
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tytułu renty planistycznej w wysokości około 200 tysięcy. W związku z czym postanowiliśmy 

dostosować plan budżetu, umniejszając środki na paragrafie, gdzie jest właśnie użytkowanie 

wieczyste i sprzedaż nieruchomości. Planujemy ogłosić kolejne przetargi, żeby te dochody 

wpływały. Niemniej jednak na ten czas postanowiliśmy zrobić taką korektę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję bardzo. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka [niesłyszalne] ... do obecnych i potrzebnych. 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję bardzo. Pan Burmistrz. 

Burmistrz Miasta Piotr Mieloch Jeśli mogę dodać jeszcze jedną rzecz. Znaczy to trudno 

mówić o górce, tak, bo zakładamy sobie sprzedaż działek też przy ulicy Lotniczej. Jesteśmy w 

miesiącu maju. Generalnie jeśli oczywiście ten plan się powiedzie, to myślę, że będziemy 

tutaj zwiększać z powrotem te wartości. Natomiast na dzień dzisiejszy planujemy kolejny 

przetarg na sprzedaż tych nieruchomości. Myślę, że ta sprzedaż będzie pozytywna i być może 

będziemy w drugiej połowie roku wracali do tego tematu i zwiększali te wartości. Natomiast 

na dzień dzisiejszy, tak szacując, bo wiadomo, że budżet to są jednak cały czas szacunki. No 

chcemy jakby to cały czas na tym samym poziomie mniej więcej pozostawać, jeśli chodzi o 

dochody, jeśli tu nam wpłynęły nam dochody jakby z innego tytułu, to oczywiście tutaj no 

próbujemy jakby to korygować na bieżąco. Nie są to duże kwoty, jak Państwo wiecie, 

natomiast no jeśli będzie taka konieczność, to będziemy na pewno Państwa później prosić o 

to, żeby korygować to w górę. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Czyli dobrze rozumiem, że zaplanowana 

sprzedaż jest, tylko w tej chwili jeszcze niesfinalizowana jest w przygotowaniu. 

Burmistrz Miasta Piotr Mieloch Tak, przygotowujemy przetargi kolejne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję bardzo. Pan Skarbnik odnośnie 

do pytania radnego Mateusza Czaplickiego. 

Skarbnik Miasta Adrian Nowak Szanowni Państwo, Wysoka Rado, Panie Radny, te środki 

to są refundacje poniesionych nakładów w ramach zadania Ekopracownia w Szkole 

Podstawowej nr 3. Ta sama kwota była zaplanowana w dwóch paragrafach, a tak naprawdę 

dotyczy tylko i wyłącznie wydatków majątkowych i to było błędnie zaplanowane na sesji. W 

styczniu wprowadziliśmy ten dochód, a powinien być tylko w majątkach, dlatego zdejmujemy 

go, po prostu takiego nie będzie. 

Radny Mateusz Czaplicki Czyli był podwójnie zabudżetowany? 

Skarbnik Miasta Adrian Nowak Tak, tak, tak, tak. 

Radny Mateusz Czaplicki Okej, dziękuję uprzejmie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję bardzo. Więcej zgłoszeń na liście 

nie widzę, w związku z tym przechodzimy do procedury głosowania. Kto z Państwa radnych 

jest za podjęciem tej uchwały wraz z autopoprawką, proszę podnieść rękę, nacisnąć przycisk. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Radna Agnieszka Ożga? (za). W związku z tym 

jednogłośnie u chwała została podjęta. Przechodzimy do uchwały o numerze roboczym dwa, 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej miasta i gminy 

Środa Wielkopolska również z autopoprawką. Czy tutaj jakieś uwagi i pytania? Nie ma, jest, 

ale w systemie nie widzę. Radna Małgorzata Wiśniewska-Zabłocka. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, mam 

pytanie dotyczące tutaj wykorzystania i zabezpieczenia deficytu budżetowego, bo mamy 

uaktualizowane i jest to kwota 25 ponad milionów złotych. I z tych danych z wieloletniej 

prognozy wynika, że na pokrycie tego deficytu mamy przeznaczone środki z wolnych 

środków, z nadwyżki budżetowej oraz z emisji obligacji. I emisja obligacji jest na poziomie 

18 milionów złotych. Pierwsze pytanie, czy to już zostało wyemitowane? I drugie, na 

pokrycie deficytu budżetowego z tych 18 milionów mamy 11 milionów 37 tysięcy złotych 

przeznaczone. Z kolei nie znalazłam odniesienia, gdzie ta różnica jest wykorzystywana, czy 
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ona idzie na spłatę zadłużenia, które jest przewidziane na ten rok. I druga rzecz, już z wolnych 

środków to wiem, że ta milion czterysta złotych tej różnicy, 13 milionów jest na pokrycie, a 

1,4 mln jest z wolnych środków spłacane, wcześniejsze zobowiązanie, wcześniejsze 

zobowiązania, które są tutaj w gminie. I pytanie jest moje tylko takie, na ta różnica między 

tymi papierami wartościowymi, emisją papierów wartościowych, a pokryciem deficytu, na co 

będzie przeznaczona. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Pan skarbnik Adrian Nowak. 

Skarbnik Miasta Adrian Nowak Szanowni państwo, Wysoka Rado, Pani radna. Zaciągane 

zobowiązania przez samorządy mogą być dłużne, czyli obligacje, kredyty, pożyczki mogą być 

przeznaczone tak naprawdę tylko na dwa cele, czyli pokrycie deficytu budżetu, nie bieżącego, 

tylko tego planowanego, czyli to, o czym mówimy tutaj, gdzie mamy to 11 milionów oraz na 

spłatę zobowiązań, także na nic innego nie możemy, tego nie można 'przejeść' na wydatki 

bieżące, także tylko i wyłącznie tak naprawdę to jest ten deficyt, to są wydatki majątkowe i 

spłata zobowiązań już wcześniej zaciągnięte. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka dziękuję. Jeszcze mam jedno pytanie, czyli 

kwota długu, która jest podana, to 111 milionów 901 tysięcy gminy, to to jest po zaciągnięciu 

tego 17 milionów, czy to jeszcze jest przed, czy jest aktualna na dzisiaj? 

Skarbnik Miasta Adrian Nowak To jest kwota planowana na koniec roku po spłacie 

zobowiązań i zaciągnięciu tych zobowiązań, które są w planie budżetowym na ten rok. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Dobrze, dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze chciałby 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest 

za podjęciem tej uchwały wraz z autopoprawką? Proszę podnieść rękę, nacisnąć przycisk. Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymał? Radny Łukasz Korcz. Radna Agnieszka Ożga, głośno (za). 

Dziękuję. Uchwała została podjęta jednogłośnie. Przechodzimy do uchwały on numerze 

roboczym trzy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu średzkiego, czy tutaj 

pytania, uwagi od Państwa radnych? Nie ma, zatem głosujemy, kto z Pań i panów radnych 

jest za? Proszę podnieść rękę, nacisnąć przycisk. Dziękuję, kto jest przeciw? Nie widzę, kto 

jest, kto się wstrzymał? Nie widzę radna Agnieszka Ożga? (za). Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała o numerze roboczym 4 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Biblioteki Publicznej im. R.W. Berwińskiego w Środzie Wielkopolskiej za 2023 

rok. Czy tutaj pytania, uwagi? Nie ma, zatem przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa 

jest za? Dziękuję. Kto jest przeciw? Nie widzę, ktoś się wstrzymał. Nie widzę radna 

Agnieszka Ożga (za) i radna Wiśniewska-Zabłocka (za). Dziękuję. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała o numerze roboczym pięć w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Muzeum Ziemi Średzkiej Dwór w Koszutach za dwa tysiące dwudziesty trzeci 

rok. Czy tutaj pytania, uwagi? Nie widzę, zatem, jest radny Mateusz Czaplicki. 

Radny Mateusz Czaplicki Celem zaspokojenia de facto ciekawości chciałem zapytać o 

pozycję związaną ze zobowiązaniami krótkoterminowymi. Tutaj widnieje kwota 92 845,76 w 

pozycji inne, która jest bardzo szeroką kategorią, więc dlatego chciałem zapytać, z czego 

wynikają te inne, czym jest ta kwota? Dziękuję uprzejmie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Poprosimy pan dyrektor Jacek Piotrowski. 

Jacek Piotrowski - Dyrektor Muzeum Ziemi Średzkiej 'Dwór w Koszutach' Szczerze 

mówiąc, nie mam w tej chwili przed sobą tego swojego sprawozdania, także nie jestem w 

stanie Panu odpowiedzieć w tej chwili. Mogę to zrobić na piśmie? 

Radny Mateusz Czaplicki Tak. 

Jacek Piotrowski - Dyrektor Muzeum Ziemi Średzkiej 'Dwór w Koszutach' Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękujemy bardzo. Czy jakieś inne 

pytania? Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. Kto z Pani panów radnych jest za? 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? i radna Agnieszka Ożga (za). Dziękuję. Uchwała została 
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podjęta jednogłośnie. Przechodzimy do uchwały o numerze roboczym sześć w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury imienia marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Środzie Wielkopolskiej za dwa tysiące dwudziesty trzeci rok. Czy tutaj uwagi 

pytania? Nie ma. Przechodzimy zatem do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za? 

Dziękuję, kto jest przeciw? Nie widzę, kto się wstrzymał? Nie widzę. Radna Bogusława 

Deiksler, dziękuję, radna Agnieszka Ożga (za). Dziękuję. W związku z tym uchwała została 

podjęta jednogłośnie. Przechodzimy do uchwały o numerze roboczym siedem w sprawie 

określenia stawki za jeden kilometr przebiegu na przejazd podróży służbowej przez radnego 

pojazdem samochodowym niebędącym własnością gminy oraz wskazania 

wiceprzewodniczącego uprawnionego do określenia terminu miejsca wykonania zadania oraz 

miejscowości rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej przez przewodniczącego rady. 

Czy tutaj jakieś uwagi pytania? Radna Małgorzata Wiśniewska-Zabłocka oddaje głos. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Panie przewodniczący, wysoka Rado, mam 

pytanie, czy gdzieś są jakieś zasady korzystania z tych kilometrówek? Bo to jest taka nowość, 

której wcześniej nie spotkałam. Na jakiej zasadzie to się odbywa? Bo wiem, że tutaj akurat 

wyznaczamy zastępców do tego, żeby wyznaczać kilometrówki dla przewodniczącego. Czy 

to dotyczy tylko prezydium, czy to dotyczy wszystkich radnych? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert To dotyczy wszystkich radnych, ale no w 

podróż służbową można się udać, gdy jest jakiś ku temu powód, nie? Nie można, czyli jak jest 

jakieś zaproszenie i ja albo wiceprzewodniczący wyrażą zgodę, no to wtedy można 

skorzystać. Także do tej pory jakby nie było w ogóle z tym problemu, także jeśli takie coś się 

pojawi, to na pewno będziemy rozważać. Jeśli będzie jakieś zaproszenie, czy jakieś, nie 

wiem, szkolenie, wyjazd służbowy inny, to na pewno będziemy rozważać, żeby można było 

radnego czy radną na takie wydarzenie wysłać. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka A czy takie zdarzenia miały miejsce w ostatniej 

kadencji? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Szczerze mówiąc to sobie nie 

przypominam. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Rozumiem, dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Tak, było? ... Aha, jak były delegacje 

właśnie do miast partnerskich, a to się zgadza. To, to akurat... 

Radny Wojciech Ziętkowski Dostałem, panie przewodniczący. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Było zaproszenie, teraz faktycznie 

przypomniało mi się, że takie coś było, że miasto partnerskie zaprosiło i pan radny został 

wysłany w delegację. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Dobrze, to dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję bardzo. Czy są jakieś inne 

pytania? Innych pytań nie ma, zatem głosujemy. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem 

tej uchwały? Dziękuję. Kto jest przeciw? Nie widzę. Kto się wstrzymał? Nie widzę. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. Przechodzimy do uchwały o numerze roboczym 8 w sprawie 

powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Środzie Wielkopolskiej 

oraz jej przewodniczącego, czyli Daniela Rydiana. Czy tutaj jakieś pytania, uwagi? nie ma, 

zatem przechodzimy do głosowania. Wczoraj co prawda już pytałem, czy państwo wyrażają 

zgodę, ale w związku z tym, że pani mecenas pilnuje, żeby wszystko było zgodnie z 

formalnościami, to zapytam jeszcze raz, czy wyraża zgodę (tak), czyli możemy tę 

kandydaturę przegłosować. Kto z pań, czy są jakieś pytania? Może? Nie ma kto z pani panów 

radnych jest za? Dziękuję, kto jest przeciw? Nie widzę, kto się wstrzymał? Nie widzę. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała o numerze roboczym dziewięć w sprawie 

powołania składu osobowego komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Środzie 

Wielkopolskiej oraz jej przewodniczącego. Tutaj przewodniczącym, propozycją jest pan 
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radny Krzysztof Niemczal, który co prawda jest nieobecny, ale mam od niego pisemną zgodę, 

tak więc możemy tę uchwałę głosować. Czy są jakieś pytania, uwagi? Nie ma, więc 

przechodzimy już do głosowania. Kto z Pań Panów Radnych jest za? Dziękuję. Kto jest 

przeciw? Nie widzę. Kto się wstrzymał? Nie widzę. Przechodzimy teraz do uchwały o 

numerze rocznym 10 w sprawie ustalenia przedmiotu działania, liczebności oraz składu 

osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Środzie Wielkopolskiej. I tutaj po kolei będę 

wszystkich pytał, czy wyrażają zgodę, żeby objąć funkcje przewodniczących. Komisja 

Budżetu i Inwestycji, pan radny Artur Forycki, czy wyraża zgodę? 

Radny Artur Forycki Tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Wyraża zgodę. Komisja Gospodarki 

Komunalnej i Infrastruktury, pan Maciej Norkiewicz, czy wyraża zgodę? Tak, Komisja 

Oświaty i Sportu, pan radny Arkadiusz Mroczyk, czy wyraża zgodę? 

Radny Arkadiusz Mroczyk Tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

pana, przepraszam, radna Anna Kicińska, czy wyraża zgodę?(tak). Dziękuję. Komisja Polityki 

Społecznej i Bezpieczeństwa, radny Grzegorz Budasz, czy wyraża zgodę? 

Radny Grzegorz Budasz Tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję, Komisja Kultury i Nazewnictwa, 

radna Anna Błaszak, czy wyraża zgodę? 

Radna Anna Błaszak Tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję bardzo. Czy są może jakieś 

pytania, uwagi do tej uchwały? Nie ma, zatem przechodzimy do głosowania. Kto z Pań i 

Panów Radnych jest za? Dziękuję. Kto jest przeciw? Nie widzę, kto się wstrzymał? Nie 

widzę. Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała o numerze roboczym 11 w sprawie 

nadania medalu honorowego ad valorem. Czy tutaj jakieś uwagi, pytania? Nie ma, więc 

proponuję przejść do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za? Dziękuję. Kto jest 

przeciw? Nie widzę kto się wstrzymał. Nie widzę. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała o numerze roboczym dwanaście w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrzowi 

miasta Środa Wielkopolska. Czy tutaj uwagi pytania od państwa radnych. Nie widzę, zatem 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za? Proszę podnieść rękę, 

nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. Uchwała o numerze roboczym trzynaście w sprawie wyznaczenia 

dodatkowych przedstawicieli do zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego Sejmik 

Średzki w Środzie Wielkopolskiej. Czy są jakieś pytania, uwagi? Nie ma, zatem 

przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za, dziękuję, kto jest przeciw, nie 

widzę, kto się wstrzymał, nie widzę. Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała o 

numerze roboczym 14 w sprawie udzielenia dotacji dla parafii rzymskokatolickiej pod 

wezwaniem świętego Michała Archanioła w Winnej Górze, gmina Środa Wielkopolska z 

przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane obiektów 

wpisanych do rejestru zabytków w ramach rządowego programu odbudowy zabytków. Czy 

tutaj pytania, uwagi? Nie ma, zatem przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa jest za? 

Dziękuję, kto jest przeciw? Nie widzę, kto się wstrzymał? Nie widzę. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. Uchwała o numerze roboczym 15 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie na rzecz gminy Środa Wielkopolska nieruchomości położonej w Środzie 

Wielkopolskiej w rejonie ulicy Brodowskiej. Czy tutaj pytania, uwagi od Państwa radnych? 

Nie ma, zatem głosujemy. Kto z Państwa jest za? Dziękuję. Kto jest przeciw? Nie widzę. Kto 

się wstrzymał? Nie widzę. Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała o numerze 

roboczym 16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami i 

dotychczasowym najemcom kolejnych umów dzierżawy oraz kolejnej umowy najmu tych 

samych nieruchomości bądź części nieruchomości położonych w miejscowościach Środa 
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Wielkopolska, Nadziejewo, Brodowo, Starkowiec Piątkowski, Tadeuszewo, Słupia Wielka. 

Czy tutaj jakieś uwagi, pytania? Nie ma, zatem przechodzimy do procedury głosowania. Jest 

pytanie? 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Panie przewodniczący, Wysoka Rado, mam 

pytanie dotyczące tych nieruchomości, czy to są nieruchomości, bo tam wyczytywałam w 

uzasadnieniu, ale nie do końca jest ono czytelne. Zabudowane, czy grunty rolne, czy grunty 

pod inwestycje, czyli wynajem, wynajem jakichś nieruchomości związanych z sprowadzoną 

działalnością? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Poprosimy Panią Naczelnik Wiolettę 

Szczesną, Naczelnika Wydziału. 

Wioletta Szczesna - Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Panie 

Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Pani Burmistrz, Wysoka Rado. To są umowy, to są, to 

jest wyrażenie zgody na zawarcie umowy z dotychczasowymi dzierżawcami i dotyczą to 

garaże na przykład przy ulicy Rejtana, dotyczą gruntów rolnych, miejsc pod, dotyczy 

parkingu za Ośrodkiem przy kinie Baszta, i dotyczy też terenów na cele rolne w Tadeuszewie, 

w Słupi Wielkiej i w Środzie. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję. Zdaje się, że to wszystko chyba 

w uchwale jest zapisane, nie? Także Przechodzimy do głosowania, kto jest za? Dziękuję, kto 

jest przeciw? Nie widzę, kto się wstrzymał? Nie widzę, uchwała została podjęta jednogłośnie, 

tym samym wyczerpaliśmy punkt siódmy porządku obrad i przechodzimy do punktu ósmego, 

sprawozdanie z działalności burmistrza miasta Środa Wielkopolska w okresie 

międzysesyjnym. Czy tutaj jakieś pytania może do tego sprawozdania, uwagi? Nie widzę, 

zatem przechodzimy do punktu dziewiątego, interpelacje i zapytania radnych. I czy w tym 

punkcie ktoś z Państwa radnych chciałby taką interpelację złożyć lub zadać pytanie? Radny 

Daniel Rydian oddaje głos. 

Radny Daniel Rydian Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, Panie 

Burmistrzu, pytanie mam co do stacji ładowania pojazdów elektrycznych. W poprzedniej 

kadencji także poruszałem ten temat i chciałbym się tylko zorientować, czy rozmowy z 

potencjalnym operatorem zostały już przeprowadzone albo czy jakiekolwiek rozeznanie już 

też zostało wykonane. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Pan Burmistrz Piotr Mieloch. 

Burmistrz Miasta Piotr Mieloch Panie przewodniczący, panie i panowie radni, szanowni 

państwo, myślę, że tutaj pani prezes Marusik odpowie na to pytanie, bo my częściowo żeśmy 

już tutaj tematy zlecili w spółce, więc myślę, że poprosimy tutaj o odpowiedź, bo wiem, że 

tego rodzaju rozmowy już się toczyły. I był problem z wyborem operatora, bo tak szczerze 

mówiąc, warunki jakie oni dawali, to niestety nie były dla nas szczególnie dobre, ale wiem, że 

gdzieś w jakimś punkcie jesteśmy. Powiem szczerze, że nie do końca wiem w jakim, więc 

poproszę może o odpowiedź. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Poprosimy w takim razie panią prezes 

Joannę Marusik, spółka Środa21. 

Joanna Marusik - Prezes Spółki Środa XXI Szanowni Państwo Radni, Panie Burmistrzu, 

Pani Burmistrz, jesteśmy na ukończeniu prowadzenia negocjacji. Myślę, że kwestia tygodnia 

długi będzie już wyłoniony. Tutaj operator. Podpisana umowa i będą już przystępować do 

działań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękujemy. Czy ktoś jeszcze w tym 

punkcie chciałby zabrać głos? Nie widzę, zatem przechodzimy do punktu dziesiątego 

odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. Takowych nie było i punkt 

jedenasty wolne głosy. Kto z Państwa radnych chciałby w tym punkcie? Poproszę o 

zgłoszenie przez system radny Grzegorz Budasz. 
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Radny Grzegorz Budasz Panie przewodniczący, panie burmistrzu, pani burmistrz, Wysoka 

Rado, Szanowni Państwo, bardzo często jeżdżę ulicą Brodowską i patrzę na ten budynek, 

który przystosowaliśmy do repatriantów i on już praktycznie pół roku stoi pusty. Czy my, 

oprócz tego, że tam możemy mieć repatriantów, Mielibyśmy jakiś pomysł co z tym 

budynkiem zrobić, bo teraz on nie generuje żadnych dużych kosztów, aczkolwiek generuje, 

bo przecież tam jest masę metrów kwadratowych. I wiadomą rzeczą, że w Polsce zmieniły się 

pewne wiatry, które nie wiadomo, czy będą wiały od wschodu czy od zachodu, ale panie 

burmistrzu, pan jako gospodarz na pewno będzie rozliczany z tego i chciałbym tutaj może 

dowiedzieć się, czy mamy jakiś plan na to, czy będziemy prowadzić jakieś rozmowy, żeby po 

prostu to działało. Ja wiem, że to jest, zarządza tym, bo to jest po połowie Powiat Średzki i 

Spółka Środa 21, ale chciałbym też zaznaczyć, że to wszystko, co jest takie, przed chwilą 

mieliśmy tutaj przykład tego, co jest takie nie wiadomo jakie, to wrzucamy to, tak jak kiedyś 

burmistrz mi powiedział, albo do Komunalki, albo do Środy 21. I teraz w tej Środzie 21 ta 

pani prezes będzie się dwoić i troić, jeśli my będziemy do tych budynków, do utrzymania tych 

budynków, do tego wszystkiego dokładać. Także radziłbym tutaj, mówię może, żeby 

szanowni koledzy i koleżanki, żebyśmy się nad tym zastanowili, bo lato szybko minie, czas 

ogrzewania, to są bardzo duże koszty. I tutaj może, może pan burmistrz ma już jakieś 

rozwiązanie, którego ja nie wiem i chętnie bym się dowiedział i myślę, że, że mieszkańcy, 

którzy nas oglądają też by chcieli się coś w tej materii dowiedzieć. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję bardzo pan burmistrz Piotr 

Mieloch, później radna Aneta Kłopot-Wartecka. 

Burmistrz Miasta Piotr Mieloch Panie przewodniczący, panie panowie radni, szanowni 

państwo, myślę, że warto byłoby zaprosić panią, panią prezes, panią prezes Izabelę Śliwińską 

i żeby państwu jakby przedstawiła, jak w tej chwili w ogóle wygląda współpraca gminy, 

spółek naszych i powiatowych w związku z tematem repatriacji, bo to nie jest tak, że ten 

budynek w tej chwili nie działa, bo w tej chwili mamy jakby kolejną turę repatriantów, tam 

już jest chyba 80, kilka osób i on się sukcesywnie zapełnia, bo ponieważ my działamy w 

takim, znaczy nie my, bo my nie jesteśmy jakby dysponentem, tak, no bardziej takim 

koordynatorem pewnych zadań i tutaj gmina i powiat spina pewne rzeczy poprzez swoje 

spółki, które dysponują budynkiem i poprzez jakby stowarzyszenie, które prowadzi ten cały 

proces. Natomiast w tej chwili przyjeżdża kolejna tura repatriantów. Oni nam jakby zapełnią 

ten ośrodek. Mamy podpisaną, no nie my, bo stowarzyszenie ma podpisaną umowę chyba 

trzyletnią, o ile się nie mylę. I w zakresie tej umowy właśnie są te zapisy, które delegują te 

osoby głównie z Kazachstanu czy z byłych republik radzieckich, które przyjeżdżają właśnie 

do ośrodka i przechodzą ten proces repatriacji. Zresztą proces repatriacji nie odbywa się tylko 

przez ośrodek, bo to jest, tak jak powiedziałem, dużo szerszy zakres działań, bo oni 

przyjeżdżają również nie do ośrodka, ale do rodzin, do znajomych na zaproszenia i też jakby 

przechodzą tutaj tą asymilację i korzystają z różnego rodzaju udogodnień, jakie oferuje im 

polski rząd. I jedyne zagrożenie jakie jest, to są te poślizgi, poślizgi pomiędzy kolejnymi 

turnusami. Byliśmy w tej sprawie rozmawiać już w Warszawie, w Ministerstwie Spraw 

Wewnętrznych. Zapewniono nas, że będą robić wszystko, żeby tych poślizgów było jak 

najmniej, żeby te okresy takiego przestoju były jak najkrótsze. Oczywiście one są w pewnym 

sensie potrzebne, no bo wiadomo, że trzeba odświeżyć pokoje i tak dalej, i tak dalej. 

Natomiast, natomiast no wszystko wskazuje na to, że będzie poprawa i jeszcze tak już 

sygnalizując tutaj Państwu, no to no jesteśmy jednym z dwóch takich ośrodków w kraju. 

Jesteśmy myślę bardzo dobrze postrzegani, jeśli chodzi o jakby prowadzenie tych wszystkich 

procesów związanych z repatriacją. Nowe władze jakby deklarują, że będą też wspierać ten 

proces i że będą usprawniać ten proces. Zależy im na tym, żeby ten proces trwał i myślę, że 

zresztą wszystko wskazuje na to, że tak będzie. No i tak naprawdę, no jedyny problem jaki 

występuje, no to właśnie takie te poślizgi pomiędzy tymi turnusami. I to próbujemy 
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niwelować poprzez te rozmowy nasze. Coś już się udało zrobić, bo faktycznie po tej naszej 

wizycie ten proces przyspieszył, zostały wydane wszystkie decyzje i ci ludzie tutaj do nas 

przyjeżdżają, trafiają, ale tak szczerze mówiąc myślę, że dla wszystkich państwa, których 

interesuje w ogóle ten temat, to warto byłoby takie spotkanie zrobić. U nas jakby z ramienia 

gminy pan naczelnik Marcin Nowak się zajmuje tym tematem. On ma tutaj bardzo dużą 

wiedzę, jeśli chodzi o repatriację i repatriantów i też mógłby państwu tutaj jakby dużo 

powiedzieć na ten temat. W ramach może komisji wspólnej, czy nawet doraźnej jakiejś 

komisji takiej, gdzie chcielibyście Państwo poznać, jak funkcjonuje cały proces repatriacji, to 

my na pewno chętnie tutaj tych informacji udzielimy, bo to jest nasze takie troszeczkę 

okienko na świat. Chwalą nas za to nie tylko tutaj jakby w regionie, ale również w Polsce, w 

poprzednim, poprzedniej kadencji jakby Rządu, tutaj z ramienia powiatu średzkiego i pan 

starosta, i pani starosta, dzisiejsza radna się też tym tematem zajmowała, też mogłaby na ten 

temat pewnie dużo powiedzieć. No generalnie wszystkim zależy na tym, żeby ten proces był 

kontynuowany i ja osobiście cieszę się, jestem dumny z tego, że w Środzie taki ośrodek 

funkcjonuje i powiem więcej. Gdy będzie taka okazja, że będzie taka możliwość zwiększenia 

ilości miejsc przy następnym konkursie, bo tam jeszcze kilka tysięcy ludzi oczekuje jakby na 

ten proces, to być może pojawi się też takie okienko właśnie na pozyskiwanie środków 

związanych z adaptacją tego budynku niedokończonego, który jest przylepiony jakby do 

byłego hotelu Szablewski, o którym zresztą pan radny mógłby z kolei dużo powiedzieć, bo 

był w pewnym sensie dysponentem tego obiektu. Także dziękuję. 

Radny Grzegorz Budasz Dziękuję panie przewodniczący. Głównie, szanowni państwo, 

zawsze i wciąż chodzi mi o pieniążki, żebyśmy my, jako radni, nie wyrzucali pieniędzy. Pan 

burmistrz mnie uspokoił. Ja, jak będą mnie pytać mieszkańcy, też będę uspokajał. Tak, 

ośrodek działa, ośrodek będzie zarabiał pieniądze i my z tego ośrodka będziemy dumni, tak 

jak pan burmistrz przekazał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję. Dziękuję bardzo. Czy ktoś 

jeszcze z państwa radnych w tym punkcie chciałby zabrać głos? Nie widzę, czy ktoś z sali? 

Pan dyrektor Jacek Piotrowski, Muzeum Ziemi Średzkiej. 

Jacek Piotrowski - Dyrektor Muzeum Ziemi Średzkiej 'Dwór w Koszutach' Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo, chciałem odpowiedzieć na to pytanie, na które nie mogłem odpowiedzieć 

przed chwilą. Teraz już wiem, mianowicie chodzi o zobowiązanie finansowe nasze wobec 

gminy za 2022 rok. Po prostu mieliśmy nadwyżkę i to, oczywiście niewykorzystane środki, 

które żeśmy po prostu oddawali na początku 2023 roku. 

Radny Mateusz Czaplicki Bardzo dziękuję za odpowiedź. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wullert Dziękuję bardzo. Więcej zgłoszeń nie 

widzę. Punkt dwunasty. W związku z tym zamykam drugą sesję Rady Miejskiej w Środzie 

Wielkopolskiej. Dziękuję państwu bardzo. 


